
PROTOKÓŁ Nr 4/07

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mielnik
w dniu 02 października 2007r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

Posiedzenie odbyło się w Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku.

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Jerzy  Terebun –  Przewodniczący  Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Kontrola działalności oraz realizacji budżetu w .Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Mielniku.
2. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Wyjaśnień  dotyczących  działalności  oraz  realizacji  budżetu  w  Gminnym  Ośrodku 
Kultury,  Sportu i Rekreacji udzielili  p.o. Dyrektora GOKSiR Pan Michał Baranowski i 
główna księgowa Pani Katarzyna Kożuchowska. 

W  posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczył  pełniący  wcześniej  obowiązki  Dyrektora 
GOKSiR (do 31 sierpnia 2007r.) Pan Wiktor Dacewicz,  mimo otrzymanego od Dyrektora 
polecenia, aby w posiedzeniu Komisji uczestniczyć.

Pan  Dyrektor  GOKSiR  poinformował  o  zamierzeniach  do  końca  2007r.  i  na 
przyszłość, wskazał potrzeby w zakresie doposażenia, remontów i zatrudnienia w GOKSiR.

Komisja  po  informacji  Pana  Dyrektora  i  biorąc  pod  uwagę  własne  spostrzeżenia 
pozytywnie ocenia działalność merytoryczną Ośrodka.
Po  przedyskutowaniu  i  wysłuchaniu  wyjaśnień  pracowników  uznano,  że  Dyrektorowi 
niezbędna  jest  pomoc  ze  strony  administracji  samorządowej,  w  celu  wyegzekwowania 
usunięcia poważnych usterek na obiekcie stadionowym (budynek socjalny). Należałoby tak 
zaprogramować i  ułożyć  roboty remontowe w hotelu OSP,  aby prace  zostały zakończone 
wiosną 2008r., przed rozpoczęciem letniego sezonu turystycznego.

Z uwagi na wyeksploatowanie posiadanego samochodu niezbędny jest, w najbliższym 
czasie, zakup nowego środka transportu.

Komisja  uważa,  że  w  przyszłym  roku  należy  w  inny  sposób  rozwiązać  problem 
podlewania boisk, nie tak kosztowny jak dotychczas – wykorzystanie wód opadowych i z 
rzeki.

W ramach rozszerzenia oferty działalności na rzecz młodzieży należałoby zatrudnić 
plastyka do pracy z młodzieżą oraz do prac związanych z informacją turystyczną.
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Do punktu 2.

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                        Jerzy Terebun
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